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To:

Cc: SEl@minvws. nl[ERES@minvws.nl];
From:

Sent: Wed 1/6/2021 8:34:00 AM

Subject: FW: aanbieden kennisagenda

Received: Wed 1/6/2021 8:34:01 AM

@minvws.nl]

@minvws.nl]

Dag RF

laten nemen, kun je je daarin vinden? Je zou ook unnen vragen om het te doen als pDG omdat het BO met FMS ook

Zie hieronder de toelichting vanEi#Rwaarom o

JE
om de kennisagenda voor VWS i.p.v. ZonMW in ontvangst te

onder verantwoordelijkheid directie CZ valt. Tegelijkertijd betreft de kennisagenda wel covid.

Ik mail je omdat ik er morgen in principe niet ben, voel je niet verplicht vandaag te antwoorden.

var:INET)EEE0 mins. i>
Verzonden: dinsdag 5 januari 2021 17:49

@minvws.nl>;[EAEBEX@ minvws.nl>
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: aanbieden kennisagenda

[EEE
Goede vraag.

Belangrijkste reden is dat ZonMw geen lopend programma heeft waarin deze kennisvragen een plek kunnen krijgen.
Vanuit VWS zijn wij al langer iom ZonMw bezig met de kennishiaten die er zijn en daar hebben we vanuit beleid keuzes

in gemaakt.

Op het moment dat ZonMw het in ontvangst neemt, zal ZonMw dat weer doorzetten aan ons. Dus altijd rolt het balletje
naar VWS toe. Dat 1s deze keer ook wel terecht.

Zo hebben we byjvoorbeeld bij najaarsnota geld geclaimd voor mnovatieve behandelingen en daarna zijn we een tekst

gaan schrijven. In de vaccinatiestrategie zit geld om werking van vaccins onder bepaalde doelgroepen te onderzoeken.

ZonMw weet dat - zij schrijven de programmatekst - maar dat is in opdracht van VWS (PDC-19). Voor nazorg loopt dat

nog. Is iets ingewikkelder, wel heel belangrijk maar iets minder urgent, dus daarover ben ik nog in gesprek met CZ en dan

kan zo’n kennisagenda juist weer helpen.

Hoop dat dit helpt.

we |

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van [ESE IEEE iv.o>Datum: dinsdag 05 jan. 2021 5:37 PM

) SEE @minvws nl, EEE @minvws ol.INEEDND

Kopie: adviseurdgez < minvws.nl>

Onderwerp: RE: aanbieden kennisagenda

o-JIE
Dank voorje mail. Ik had het toevallig net met [ERE besproken. Zij vroeg mij wat de reden is dat voorgesteld wordt dat VWS

het in ontvangst neemt en niet ZonMW? Niet dat zij het niet zou willen maar kan het niet helemaal uit de mailwisseling halen.

Dank alvast voor je reactie.



1042879

van:IEEEEN© ninvws.oi>
Verzonden: dinsdag 5 januari 2021 16:18

Aan: ) SEE @minvws.n >;IEEE)EXER© minvws.ni>
CC: adviseurdgcz minvws.nl>

Onderwerp: RE: aanbieden kennisagenda

JEN
Dank voor de reminder,

=
iets t gezakt;) Ik ben er weer even ingedoken, maar denk dat dit toch meer iets voor

) is dan

ZOU JI] dIt In een dagstart bij hen en [size RY checken of één van hen dit wil doen? Ik heb de stukken en

eerdere mails va even bijgevoegd.

Groet| 5.1.2e

van:IESE)EXE0 minvws i>
Verzonden: dinsdag 5 januari 2021 16:04

Onderwerp: FW: aanbieden kennisagenda

Hoi,

Weten jullie toevallig al of onze DGs akkoord zijn, dat VWS de kennisagenda van FMS in ontvangst neemt?

In ontvangst nemen kan m.i. door een DG, maar ook door [EEN
In mails hieronder hebben ze mij inmiddels ook persoonlijk gevonden en laten ze weten graag nadere afspraken te maken.

Verder goed om te weten, dat de kennisprogrammering voor vaccins en bijzondere doelgroepen en voor innovatieve

behandelingen in januari gereed is en dat over nazorg (niet langer besmettelijk maar nog wel klachten) we dit nog verkennen

met ZonMw (i.o.m. CZ).

me orVerzonden: dinsdag 5 januari 2021 14:56

aan:IEE)EXEDo mins.n>
Onderwerp: RE: aanbieden kennisagenda

Allereerst: fijn om contact te hebben over het aanbieden van de COVID-kennisagenda en goed te horen dat de verwachting is deze

week uitsluitsel te hebben vanuit VWS hierover.

Momenteel worden de laatste tekstuele aanvullingen aan de top 10 COVID en top 5 non-COVID verwerkt. Verwachting is dat de

top 10 en top 5 deze week definitief vastgesteld zijn. De definitieve publicatie, waarin ook het proces beschreven staat, zal nog een

week kosten. Dan is de publicatie inhoudelijk afgerond.

Wat ons betreft zou de aanbieding snel daarna kunnen plaatsvinden en kunnen we deze gaan organiseren.

Is dit voldoende informatie?

Met vriendelijke groet,
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Federatie

Medisch

Specialisten

demedischspecialist.nl

www.demedischspecialist.nl ® KvK

Bekijk de video De Federatie Medisch Specialisten in 1 minuut

van:[IEE EEeminvwsn>
Verzonden: dinsdag 5 januari 2021 12:03

aon SENKEN EER o ce ischipeciaistni>
Onderwerp: RE: aanbieden kennisagenda

Het uitblijven met mijn reactie heeft te maken met het feit dat de vraag over de aanbieding aan VWS voorligt bij 2 van onze

DGs. Ik verwacht hun reactie deze week, dan kan ik ook laten weten, wie evt de kennisagenda in ontvangst kan nemen. Ons

advies is om dit in ontvangst te nemen als VWS.

Is er al een definitief concept van de kennisagenda? En zo ja, kan ik deze ontvangen.

Vanaf wanneer zou een datum gezocht kunnen worden? (is het definitief)

Met vriendelijke groet,

[Ein FEE

vanJE EEE © co medis chspecialist.nl>
Verzonden: maandag 4 januari 2021 17:03

Aan: minvws.nl>

CC:

Onderwerp: FW: aanbieden kennisagenda

Onderstaand bericht stuurde ik midden in de kerstvakantie. Mogelijk is het nog niet in beeld.

Het zou fijn zijn als we deze week kunnen afstemmen hoe en wanneer we het aanbieden van onze COVID-kennisagenda kunnen

organiseren. Is dat mogelijk?

lk hoor het graag!

Dzonmw.nl>

Met vriendelijke groet,
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Senior adviseur

Federatie
Medisch

Specialisten

@demedischspecialist.nl

www.demedischspecialist.nl * KvK

Bekijk de video De Federatie Medisch Specialisten in 1 minuut

Van: 8.1.2s

Verzonden: maandag 28 december 2020 16:14

Aan: minvws.nl

cc:SE temEEEon mw.ni>
Onderwerp: Fwd: aanbieden kennisagenda

Vlak voor kerst ontving ik het verzoek van[I an ZonMw om contact op te nemen voor het organiseren van het

aanbieden van onze COVID-kennisagenda (top 10 COVID kennisvragen en top 5 non-COVID kennisvragen) aan het ministerie van

VWS (zie onderstaande mails).

Deze kennisagenda hebben we de afgelopen maanden als Federatie Medisch Specialisten ontwikkeld met de andere HLA-partijen
en betrokken pati€éntverenigingen. De kennisagenda is half december vastgesteld door onze multidisciplinaire COVID

wetenschapscommissie. Momenteel vinden de laatste tekstuele aanpassingen plaats.

Graag zou ik in eerste instantie afstemmen wat jullie wensen zijn wat betreft ‘wie’ de agenda aanbiedt aan ‘wie’ en op welke termijn?
Met deze informatie kan ik intern al mensen informeren en onze communicatie afdeling aanhaken. VVanaf4 januari kunnen we eea

echt gaan voorbereiden.

Ik hoor graag, alvast dank!

Met vriendelijke groet,

Fijn, dank je wel!

Zoals al even afgestemd probeer ik na de kerst contact op te nemen met [EEFijne dagen!

Met vriendelijke groet,
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www.demedischspecialist.nl

Op 23 dec. 2020 om 15:46 heeftNEN<BNCXFTN © zonmw ni> het

volgende geschreven:

Ho

Ce VWS besproken dat jullie de kennisagenda willen aanbieden.

e kan hiervoor contact opnemen me {EE[BEEZ zou het intern al aankaarten.

Groeten

5.1.2e
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